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The importance of traditional and handicraft industries for rural women in achieving
economic development
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Abstract:

The objective of this study is to illustrate the role of rural women in economic development
which reflects a total civilization based on the human being, of which the participation of rural
women is an indicator to achieve ecological development. marginalized. Women must free
themselves and create new economic and social conditions, also for the parties concerned to create a
favorable climate in order to allow rural women to participate effectively in economic development.
Keywords: rural women, development, economic development, participation of rural women.

Jel Classification Codes : P25, R11, Q32.
Résumé:

L’objectif de cette étude est d’illustrer le role de la femme rurale dans le développement
économique qui reflet a une civilisation totale fondée sur 1’étre humaine, dont la participation de la
femme rurale est un indicateur pour réaliser un développement économique, mais il reste
marginalisés. Les femmes doivent se libérer et créer des nouvelles conditions économiques et
sociales, aussi aux parties concernées de créer un climat favorable afin de permettre a la femme
rurale de participer efficacement au développement économique.

Mots-clés: femme rurale, développement, développement économique, participation de la femme
rurale.
Codes de classification Jel : P25, R11, Q32.
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